
су укључена у значајној мери, будући да кроз њихово 
искуство сагледавамо колико и како треба прилагодити 
садржаје дечјим жељама и интересовањима. Тако 
су настале дечје играонице на отвореном, идеја за 
животиње а посебно коње, који су нашој, а и великом 
броју друге деце посебно привлачна атракција. 
Са нама ради велики број различитих радника и 
наших пријатеља, на пословима дизајна, креирања, 
изградње и одржавања органски сертификованог 
пољопривредног газдинства. Захвални смо свима 
који су уз нас, са којима заједно стварамо концепт 
будућности на који смо сви поносни. Не бисмо желели 
да изгледа преамбициозно, али је и одређени број 
јавних и важних личности у нашој земљи дао подршку 
оваквој идеји и свакодневно прати развој „Екопарка“ и 
ишчекује ускоро отварање.

 
   Који су ваши планови ?

-  Основни план је стварање позитивне енергије 
међу људима који ће се са нама дружити и бити 
редовни посетиоци. Волели бисмо да на организован 
начин заједно са осталим предузетницима са наше 
општине кроз Екопарк створимо препознатљиву 
понуду за цео град Београд али и посетиоце из 
других делова Србије и иностранства. Желимо 
да наша деца и деца свих оних родитеља који 
препознају предности овог концепта, одрастају 
здраво и инспиришемо све више људи да нам се 
придруже. Идеја нам је да ускоро организујемо на 
имању и дневни боравак предшколске и школске 
деце на отвореном, екскурзије и организоване 
посете, компанијске и корпоративне скупове, 
едукативне семинаре о органској и здравој храни, 
спортска такмичења и још много тога. За сада смо 
на почетку и за реализацију свих споменутих идеја 
је потребно време. Али о томе већ сада имамо визију.  

ЈЕДИНСТВЕНИ „ЕКО ПАРК“ НА АВАЛИ
45ВОЖДОВАЧКЕ НОВИНЕ


